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De voor u relevante toezeggingen worden weergegeven in dit document. Heeft u vragen of opmerkingen? Neem dan contact op 
met griffie@gemert-bakel.nl.

PoHo Omschrijving Team Datum Status Toelichting 
Bankers 10. Wethouder Bankers laat de wethouder 

Financien schriftelijk terugkomen op vragen 
m.b.t. verwachte kostenstijgingen van 
gemeenschappelijke regelingen.  

BV 30-11-2022 Gesloten 20230213 De kosten voor gemeenschappelijke regelingen bestaan 
voor een belangrijk deel uit loonkosten. De huidige cao 
gemeenteambtenaren is afgelopen per 31 december 2022. De 
indexcijfers personeel bij de gemeenschappelijke zijn gebaseerd op de 
verwachtingen eind 2021/begin 2022. Het loonbod van de VNG voor 
2023 ligt nu al enkele procenten hoger. De bonden vragen nog meer. 
Gemeenschappelijke regelingen zullen tekort komen en daarvoor een 
structurele begrotingswijzigingen aan de gemeenten voorleggen. Dit 
zal gebeuren nadat de cao is afgesloten. De omvang van de bijstelling 
is afhankelijk van de uitkomsten van de cao onderhandelingen.

 8. Wethouder Steeghs zegt toe in overleg te 
gaan met haar collega over het agenderen van  
het onderwerp ‘hoe ziet de toekomst van de 
sportparken eruit’.

OB 22-9-2022 Gesloten De wethouders bespreken dit tijdens het wethoudersoverleg. 

Toezeggingen 
 Overzicht van de raadsvergadering 06-07-2023
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 Het beleid en de afspraken rondom legionella 

en overige afspraken met sportverenigingen 
worden in 2020 voorgelegd aan de raad

OB 23-10-2019 Gesloten 20210124 De afspraken rondom legionella bij de sportverenigingen 
gaat onderdeel uitmaken van het “beleid vastgoed sport”. 17-1-2023: 
Het beleid rondom legionella wordt losgekoppeld van het vastgoed 
beleid sport. Bij de verenigingen wordt in het eerste kwartaal van 2023 
de behoefte opgevraagd met betrekking tot de legionella controle. 
Mogelijk kan deze controle vervolgens georganiseerd worden via de 
sportcoöperatie. Zodra de behoeften van de verenigingen in beeld zijn 
gebracht, wordt het plan verder uitgewerkt. 16-3-2023:
Het beschikbare budget is losgekoppeld van het nog vast te stellen 
vastgoed beleid sport. In het 3e kwartaal van 2023 wordt in overleg 
met de verenigingen de behoefte geïnventariseerd m.b.t. het 
gezamenlijk aanbesteden van legionella controles. Zodra de behoeften 
van de verenigingen in beeld zijn gebracht, wordt het plan verder 
uitgewerkt.

 Wethouder Bankers zegt toe het lokaal 
eigenaarschap Duurzame Energie in een 
addendum toe te voegen

SPP 3-11-2022 Open 20221116 Lokaal eigenaarschap maakt al globaal deel uit van de 
afwegingskaders. In de komende aanvulling van het beleid wordt 
lokaal eigenaarschap verder uitgewerkt. Het streven is het 
ontwerpbeleid in de raad van 2 maart te behandelen. Na een 
inspraakperiode kan de definitieve versie dan 25 mei aan de raad 
worden voorgelegd. 

 Wethouder Bankers zegt toe zich, samen met 
de partners, extra in te zetten voor meer 
bewustwording van energiereductie en via 
diverse communicatiemiddelen het 
energiehuis onder de aandacht te brengen bij 
particulieren. 

REO 30-11-2022 Gesloten 20230320 Stichting GOO heeft te kennen gegeven zelf op te willen 
treden als bouwheer. Wettelijk heeft men dat recht ook. Om die reden 
is 80% van het voorbereidingskrediet als voorschot aan hen 
overgemaakt. Zij werken de plannen nu verder uit incl. een planning. 
Zodra daarover van hen bericht is ontvangen zullen wij de raad 
informeren.
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 Wethouder Bankers gaat de resultaten van 

het “waterstofproject” opvragen en deze 
terugkoppelen aan de raad.

OB 11-5-2023 Gesloten er zijn pilots geweest met inzamelvoertuigen welke op waterstof 
rijden. Gebleken is dat er veel “kinderziektes “ waren en het voertuig 
regelmatig haperde, de pilot is vroegtijdig afgebroken mede omdat het 
tankstation voor waterstof in Helmond werd gesloten. Het voertuig is 
toen kort in Son en Breugel gestald en tankte waterstof in Veldhoven. 
Echter ook in Son en Breugel bleven de haperingen doorgaan. Vandaar 
dat de pilot is gestopt.

 Wethouder Bankers zegt toe de 2 vragen van 
CDA (betreffende man-uren vs. machine-uren 
en besparing onkruidbestrijding) schriftelijk te 
beantwoorden.

OB 11-5-2023 Gesloten na een inventarisatie van kosten door Blink  is gebleken dat het meer 
inzetten van bosmaaiers, en minder inzetten van borstelmachines 
hetzelfde beoogde effect wordt behaald. Het meer gebruik maken van 
bosmaaiers werkt kostenverlagend. 

 Wethouder Bankers zegt toe dat hij de 
gemeenteraad met regelmaat op de hoogte 
zal houden over de ontwikkelingen rondom 
AB Blink.

OB 11-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder Bankers zeg toe dat de vraag over 
de verwerking van de afvalstromen 2024: 
“wordt dit onderhands toegekend aan 
PreZero?” bij AB Blink onder de aandacht gaat 
brengen, en hoopt hier voor de zomer 
antwoord op te hebben.

OB 11-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder Bankers zegt toe de raad in de 
nazomer van 2023 te informeren over de 
gesprekken die lopen met grondbezitters in 
de casus Bolle Akker.

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)
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Coppens Beletselen voor het plaatsen van het 

kunstwerk op de rotonde zijn niet bekend bij 
wethouder Steeghs. Zij zegt toe hierover 
navraag te doen bij wethouder Coppens. 

OB 20-10-2022 Gesloten 8-2-2023: het ontwerp is in december 2022 besproekn met de 
kunstenaar. De kunstenaar was daarmee akkoord. Momenteel is men 
bezig met de technische uitwerking van het ontwerp. Na het overlijden 
van de kunstenaar is er contact geweest met de nabestaanden. De 
nabestaanden willen graag dat het conform ontwerp gerealseerd 
wordt als laatste wens van de kunstenaar. Afhankelijk van de 
techniesche uitwerking door externe bureaus en leverantietijden van 
materialen, wordt het kunstwerk vóór de zomer geplaatst. Het 
moment van plaatsen vindt plaats in overleg met de nabestaanden. 

 Bp buitengebied -Opschonen lijst met cultuur 
historische objecten i.s.m. nieuwe kaders op 
dat punt.

REO 13-6-2018 Open 20180823 in okt/nov volgt hierover een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 2019. 20180122 Opstellen beleid en 
uitvoering opschonen lijst in 2020-2025. 20210406 Nadat verordening 
erfgoed (naar verwachting) in november 2021 is aangeboden aan de 
raad, wordt gestart met opschonen van lijst. 20211104 Verordening 
erfgoed wordt gelijk met de in werking treding van de Omgevingswet 
op 1 juli 2022 aangeboden aan de raad. 20220308 De inwerkingtreding 
van de Omgevingswet is uitgesteld. Als mogelijke nieuwe data worden 
1-10-2022 of 1-1-2023 genoemd. 20230131 de invoering van de 
Omgevingswet wordt uitgesteld tot 1-1-2024.

 BP De Oude Bron in Handel: de planning voor 
de behandeling van dit plan in de raad wordt 
zo snel mogelijk schriftelijk aan de raad 
verzonden.

SPP 16-9-2020 Open 20200924 Onderwerp is geagendeerd voor POHO Projecten op 28 
september om met de portefeuillehouder te bespreken.  Januari 2022; 
Door komst van een supermarkt en een enquête in het dorp is plan on 
hold gezet.  20220905 Er wordt in overleg met dorpsraad en 
ontwikkelaar bekeken hoe dit proces verder opgepakt gaat worden.  
20230620 Bij behandeling Grex in de commisie F&B 20 juni gevraagd 
de raad te informeren middels een RIN                                                                      
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 Postlijst: Brief 8 en 9 over de onveilige 

verkeerssituaties. De brief is in handen 
gesteld van het college en een afschrift van 
het antwoord wordt beschikbaar gesteld aan 
de raad om eventueel te agenderen voor een 
commissie- of raadsvergadering. 

REO 2-3-2023 Open (leeg)

Steeghs 5. Aanvraag voorbereidingskrediet 
Berglarenschool: Wethouder  Steeghs zegt toe 
dat de planning komt zodra besluitvorming 
heeft plaatsgevonden en de raad wordt 
hiervan in kennis gesteld. 

SD 1-12-2022 Gesloten 20230320 Stichting GOO heeft te kennen gegeven zelf op te willen 
treden als bouwheer. Wettelijk heeft men dat recht ook. Om die reden 
is 80% van het voorbereidingskrediet als voorschot aan hen 
overgemaakt. Zij werken de plannen nu verder uit incl. een planning. 
Zodra daarover van hen bericht is ontvangen zullen wij de raad 
informeren.

 Postlijst: 20230124 Brief Christel Maas Inzake 
WMO. Deze wordt in handen gesteld van het 
college van B&W ter beantwoording en de 
raad ontvangt een afschrift van deze 
beantwoording welke op de postlijst wordt 
gezet.

SD 2-3-2023 Gesloten 20230413 Wethouder is in persoonlijk gesprek geweest met de familie 
Maas thuis. Onderwerpen uit de brief zijn mondeling besporken en er 
ligt geen vraag meer voor.

 Wethouder Steeghs geeft aan dat als het 
tijdspad m.b.t het opstellen van het Integraal 
Huisvestingsplan (IHP) bekend is, zij de raad 
informeert.

SD 15-12-2022 Gesloten 20230214 We hebben een offerte binnen voor het IHP. Zodra de 
opdracht gegeven is, gaan we gaan het tijdspad bepalen. Zodra we 
weten wanneer het IHP ter besluitvorming voor kan liggen, laten we 
dit graag weten. 2023062021 update: op 07-06-2023 is RIN verstuurd 
naar de raad.

 Wethouder Steeghs zegt toe de vraag m.b.t. 
het normbedrag en of toeslagen en subsidies 
zijn meegeteld schriftelijk wordt beantwoord

SD 30-3-2023 Gesloten 20230413 beantwoording verstuurd ontvangen door griffie en 
gepubliceerd.

 Wethouder Steeghs zegt toe het proces 
‘herijking subsidiebeleid’ samen met de raad 
te doorlopen. 

SD 20-10-2022 Open 20221206 Hier komen we in de eerste helft 2023 in de commissie op 
terug. 
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 Wethouder Steeghs zegt toe met een 

schriftelijke reactie te komen op de vraag of 
de woondeal het voorstel van exploitatie van 
sociale huurwoningen door private partijen 
blokkeert

SD 30-3-2023 Gesloten 20230413 Antwoord ontvangen door de griffie

 Wethouder Steeghs zegt toe schriftelijk te 
beantwoorden of het zwembad van Fitland 
voldoet aan de BENG norm

SD 30-3-2023 Open (leeg)

 Wethouder Steeghs zegt toe in gesprek te 
gaan met de initiatiefnemers van een 
herdenkingsplek voor coronaslachtoffers om 
te verkennen hoe dit vorm moet krijgen.B82

SD 13-4-2023 Gesloten 20230620 Er is op 12 mei een eerste afspraak geweest, waarbij tevens 
een vervolgafspraak ingepland is

 Wethouder Steeghs zegt toe dat ze contact 
opneemt met de GGD over hun 
informatievoorziening (info op de website), 
dat deze zeer ondermaats is

SD 11-5-2023 Gesloten 20230523 Dit wordt de eerstvolgende GGD vergadering van het AB 
door de wethouder ingebracht en nagevraagd.

 Wethouder Steeghs zegt toe dat ze gaat 
navragen hoe de GGD van plan is om alle 21 
gemeentes (en dus de gemeenteraadsleden 
van deze 21 gemeentes) goed te informeren. 
Het gaat hierbij vooral om de praktische 
invulling en het aangehaakt houden van de 
gemeenteraden; wordt hier gedacht aan een 
afvaardiging zoals het MRE heeft ingericht 
met de raadstafel21?  

SD 11-5-2023 Gesloten 20230523 Dit wordt de eerstvolgende GGD vergadering van het AB 
door de wethouder ingebracht en nagevraagd.

 Wethouder Steeghs laat nieuw (correct) 
overzicht van de overhead kosten doorsturen 
aan gemeenteraad voor de raadsvergadering 
van 25 mei a.s

SD 11-5-2023 Gesloten 20230511 antwoord ontvangen en gepubliceerd in iBABs
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 Wethouder Steeghs zegt toe dat de raad na 

de zomervakantie geïnformeerd wordt over 
de "half-jaar svz" inzake de pilot Sociaal Loket.

(leeg) 22-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder Steeghs zegt toe voor de volgende 
raadsvergadering (6 juli 2023) met een 
kostenplaatje te komen met kosten rondom 
de Fuse voor de komende 10 jaar. Voor wie 
zijn welke kosten en wat zijn de evt 
bijkomende risico's voor de gemeente?

(leeg) 22-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder Steeghs zegt toe de Quickscan 
(van feb '22) nogmaals toe te voegen bij de 
stukken van de komende raadsvergadering (6 
juli 2023)

(leeg) 22-6-2023 Gesloten 20230627 Quickscan is ontvangen en toegevoegd aan de stukken van 
de raadsvergadering van 6 juli 2023

Van 
Veen

Openbare toiletten: het college zegt toe voor 
de behandeling van de begroting 2023 dit 
beleid te evalueren. Ook zeggen zij toe een 
oproep te doen aan ondernemers voor 
optimale medewerking en onderstuening van 
het beleid.  

SD/SPP 17-2-2022 Open 20221003 Inmiddels zijn door ervaringsdeskundigen in mei en juni de 
gemeentelijke locaties bezocht waar toiletten openbaar gemaakt 
worden. Deze staan op de website van Ongehinderd. De website krijgt 
een update in het najaar waardoor de toiletten veel makkelijker te 
vinden zijn.  Met het MKB wordt een MKB toegankelijke route 
onderzocht. Hiervoor zijn een 30-tal locaties nodig en hier kan MBK 
Nederland naast gemeente en ondernemers een bijdrage aan leveren.  
20221201  De centrummanager agendeert dit punt voor het 
eerstvolgende overlegmet het MKB. Vanuit MKB Nederland is er een 
toezegging om mee te betalen aan deze route. Bij voldoende animo 
kunnen gemeente en MKB dit samen organiseren. 20221103 
Portefeuillehouder Van Veen zegt toe voor de zomer de evaluatie van 
het project openbare toiletten te delen met de gemeenteraad.
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 Portefeuillehouder Van Veen zegt toe na te 

vragen bij het dagelijks bestuur van de VRBZO 
of en hoe agenda’s en stukken worden 
gepubliceerd.

AO 9-5-2023 Gesloten 20230523 Voor het uitvoering geven aan de Wet open overheid wordt 
een gefaseerde aanpak aangehouden die in lijn is met handreikingen 
hiertoe vanuit de VNG. Als een van de mogelijke quick wins is 
aangegeven dat in Q2 de jaarplanning bestuurlijke vergaderingen 
2023, de agenda van DB-vergaderingen en de agenda en 
vergaderstukken van AB-vergaderingen op de internetsite 
www.vrbzo.nl worden geplaatst. De technische en procedurele 
afspraken hierover worden momenteel gemaakt. Zo wordt met de 
provider bezien welke standaardmogelijkheden er zijn om een 
koppeling te maken tussen een agendamodule en vergaderstukken per 
vergadering. Ook wordt bezien hoe actualiseren van deze gegevens in 
eigen beheer en zonder tussenkomst van de provider wordt 
ingeregeld. Mocht vertraging in de implementatie van deze module en 
werkwijze optreden dan wordt nog voorafgaand aan de eerstkomende 
DB-vergadering (22 juni) tenminste de jaarplanning geplaatst en zal 
worden aangegeven hoe vergaderstukken bij het directiesecretariaat 
VRBZO kunnen worden opgevraagd.
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 De portefeuillehouder zegt toe na te vragen of 

m.b.t. het weerstandsvermogen de financiële 
bijdrage voldoende is om de algemene 
reserve en daarmee het weerstandsvermogen 
op peil te krijgen. 

AO 9-5-2023 Gesloten 20230523 De Algemene Reserve is op niveau, al is er nog een beperkte 
onzekerheid omdat de jaarrekening nog niet is vastgesteld en het 
resultaat 2022 dus nog niet definitief is. Het is de afgelopen jaren 
steeds gelukt om de Algemene Reserve op niveau te houden zonder 
aanvullende stortingen door gemeenten. Vanaf 2024 wordt de norm 
voor onze Algemene Reserve hoger, we gaan hierover het gesprek met 
de adviescommissie financiën en bedrijfsvoering aan, maar het is nog 
te vroeg om daar op vooruit te lopen met mogelijke scenario’s. De 
norm voor onze Algemene Reserve is gebaseerd op de omvang van 
onze begroting, niet op de hoogte van onze risico’s. Dat is gedaan 
omdat gemeenten per definitie garant staan voor onze risico’s. Het is 
daarom niet nodig dat elke GR alle risico’s zelf afdekt. Dat kan 
verstandiger via de gemeenten lopen. Tegelijk is het ook onwenselijk 
als er in totaal geen reserves zijn. Vandaar de koppeling aan de 
omvang van de begroting.
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Van 
Zeeland

Geachte heer/mevrouw, Eerder hebben wij u 
geïnformeerd over de ontwikkeling rondom 
de aanvraag omgevingsvergunning eerste fase 
onderdeel bouwen voor het oprichten van 
geitenstallen aan Muizenhol 1 in Bakel. Er zijn 
weer ontwikkelingen in deze procedure. 
Graag informeren wij u hierover. Wij hebben 
het bericht ontvangen dat de Raad van State 
een zitting ingepland heeft half maart 2023 in 
het kader van het door de gemeente 
ingediende hoger beroep van oktober 2020 
tegen de uitspraak van de Rechtbank van 28 
september 2020, en het hoger beroep van de 
ondernemer tegen de hernieuwde beslissing 
op bezwaar van de gemeente, te weten een 
weigering van de aanvraag bouwvergunning 
voor een geitenstal aan Muizenhol 1 in Bakel.  
Na deze zitting zullen wij u verder informeren 
over de voortgang. 

REO 2-3-2023 Gesloten 20230425 - Half maart 2023 is de zitting geweest in het kader van de 
aanvraag omgevingsvergunning eerste fase onderdeel bouwen voor 
het oprichten van geitenstallen aan Muizenhol 1 in Bakel. Verwacht 
was dat de uitspraak van deze zaak binnen 6 weken zou volgen. De 
Raad van State heeft echter laten weten dat de uitspraak langer op 
zich laat wachten. Een periode waarbinnen zij wel een uitspraak zullen 
doen, is ons momenteel nog niet bekend. Zodra de uitspraak gedaan 
is, zullen wij u verder informeren. 

 Leesbaarheid beleidsbegroting: concreet en 
SMART maken wat we willen bereiken zodat 
de resultaten voor de gemeenteraad 
controleerbaar zijn. Wethouder van Zeeland 
zegt toe het college deze oproep meeneemt 
bij het opstellen van de begroting voor 
volgend jaar. 

BV 18-10-2022 Gesloten 20230208 Wordt ingevuld bij het opstellen van de begroting 2024.

 Watertappunten in Milheeze en De Mortel 
organiseren 

OB 14-7-2022 Gesloten 14-2-2023: De voorbereidende werkzaamheden zijn gestart. In overlge 
met de dorpsoverleggen wordt de locatie van het watertappunt 
bepaald. Zodra de locatie bekend is, wordt een externe partij 
benaderd om het watertappunt daadwerkelijk te realiseren.     
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 Wethouder Van Zeeland zegt toe de raad de 

kaders en het onderliggende beleid inzake het 
aanbestedingsbeleid van de gemeente 
Gemert-Bakel toe te sturen.

BV 13-4-2023 Gesloten Antwoord en stukken ontvangen door griffie en gepubliceerd op iBabs.

 De wethouder zegt toe de raad, door middel 
van een RIN, te informeren over de 
organisatieontwikkelingen in de ODZOB

VT 10-5-2023 Open (leeg)

 De wethouder zegt toe vergaderstukken van 
de ODZOB te delen

VT 10-5-2023 Gesloten 20230523 Stukken ontvangen en gepubliceerd in iBabs

 De wethouder zegt toe bij de ODZOB 
nogmaals de vraag neer te leggen hoe het kan 
dat het ziekteverzuim zo hoog is

VT 10-5-2023 Gesloten 20230523 Stukken ontvangen en gepubliceerd in iBabs

 Wethouder van Zeeland zegt toe na te vragen 
hoe de terugkoppeling plaatsvindt vanuit de 
GR op de ingebrachte zienswijzen;

BV 9-5-2023 Gesloten 20230524 Deze worden behandeld in het AB (Algemeen bestuur). 
Terugkoppelng vindt plaats door de deelnemers zelf. 

 De wethouder doet navraag m.b.t. het 
beschikbaar stelen van de managementletter. 

BV 9-5-2023 Gesloten 20230524 Ja die komt beschikbaar, inclusief informatienota met 
reactie management BSOB. Deze wordt in de AB-cyclus van juni 
behandeld. Dat verslag en Managementletter mag met de raad 
gedeeld worden. Het zijn allemaal openbare stukken.

 Wethouder Van Zeeland zegt toe na te gaan 
wanneer de GR voldoet aan de wettelijke 
verplichting m.b.t. de publicatie van stukken. 

BV 9-5-2023 Gesloten 20230524 Die worden normaliter op de website gepubliceerd, echter 
daar is iets fout gegaan de laatste tijd. Dit wordt opgelost en zal dan te 
vinden zijn, op: https://www.bs-ob.nl/over-
bsob/publicaties#bestuursstukken 

 De wethouder zegt toe voor de 
raadsvergadering beschikbaar te stellen een 
totaaloverzicht van de extra kosten, naast de 
huidige begroting, die de gemeenschappelijke 
regelingen in rekening brengen bij de 
gemeente.  

BV 9-5-2023 Gesloten 20230517Antworden door griffie ontvangen en gepubliceerd voor de 
raad
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 Wethouder Van Zeeland zegt toe in overleg 

met de griffie te bekijken of een aanpassing 
van het beslispunt in het raadsbesluit mogelijk 
is.

Griffie 9-5-2023 Gesloten 20230511 raadsbesluit is aangepast

 De wethouder zegt toe een overzicht van de 
declarabiliteit van de ODZOB beschikbaar te 
stellen

BV 10-5-2023 Gesloten 20230525 antwoord ontvangen door de griffie en op iBabs geplaatst

 Wethouder Van Zeeland gaat na of de notulen 
van de gesprekken inzake Natura-2000 gebied 
De Bult gedeeld kunnen worden met de raad.

REO 25-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder Van Zeeland zegt toe een RIN toe 
te sturen als er informatie te delen is inzake 
Natura-2000 gebied De Bult.

REO 25-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder Van Zeeland zegt toe de raad een 
update te geven wanneer het plan 'fitte 
organisatie' van de ODZOB wordt 
aangenomen, wat dit plan inhoudelijk omvat 
en de vorderingen daarover

VT 25-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder Van Zeeland zegt toe na te gaan 
bij andere omgevigsdiensten of ze de 
overheadkosten mag gebruiken om een 
vergelijking te maken en dit aan de raad te 
verstrekken

VT 25-5-2023 Open (leeg)

 Wethouder van Zeeland zegt toe om de 
volgende vraag schriftelijk af te doen; bij 
dienstverlening (jaarrekening) heeft een 
bedrag van 106.000 euro geen bestemming. 
80% van de schriftelijke aanvragen is 
beantwoord. Waarom niet 100%; er is wel 
geld, maar niet besteed? 

BV 20-6-2023 Open (leeg)
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 Wethouder van Zeeland zegt schriftelijk toe te 

beantwoorden hoe het geld inzake het 
klimaatbeleid besteed wordt (1e financiële 
rapportage).

AO 20-6-2023 Open (leeg)

 Inzake de Paterslaan en de bouw van sociale 
huurwoningen zijn afspraken gemaakt, maar 
wethouder Van Zeeland neemt, na de oproep 
door de commissie, de wens van Goed Wonen 
voor de bouw van extra sociale huurwoningen 
mee richting de collega-wethouder of hier 
invulling aangegeven kan worden binnen het 
plan Paterslaan. De wethouder zegt toe met 
een reactie terug te komen voor de 
raadsvergadering. 

REO 20-6-2023 Gesloten 20230627 - Goed Wonen heeft sinds kort bij de gemeente aangegeven 
dat zij een standaard concept heeft voor sociale woningbouw. Het gaat 
hierbij om een rij van 10 woningen. Tijdens de planvorming van zowel 
de Paterslaan als bij de Berken is rekening gehouden met sociale huur 
en met rijwoningen, maar niet met het standaard concept van Goed 
Wonen. In beide plannen is er op de uitgeefbare kavels dus 
onvoldoende ruimte om 10 woningen naast elkaar te realiseren. 8 
Woningen naast elkaar is het maximaal haalbare op de kavel die is 
verkocht aan Goed Wonen. Het is dus niet zo dat de gemeente dit 
onwenselijk vindt, maar het is ruimtelijk niet mogelijk om het 
standaardconcept in beide plannen te realiseren.

 Format begroting:  Agenda technisch moeten 
even gekeken worden of op de korte termijn 
een bijeenkomst ingepland kan worden 
tussen commissie, college en 
rekenkamercommissie. De griffie stemt de 
mogelijkheden af en stuurt het advies met 
format naar de leden van de 
rekenkamercommissie.

BV 20-6-2023 Gesloten 20230621 griffie heeft format en memo toegestuurd naar RKC. Optie 
voor bijeenkomst is uitgezet.

 Wethouder Van zeeland zegt toe om 
schriftelijk te beantwoorden hoeveel sociale 
huurwoningen zijn gerealiseerd in 2022, als 
ook de vraag m.b.t. een overzicht van de 
kosten van de hondenbelasting 2019-2022. 
(jaarrekening)

REO / 
BV

20-6-2023 Open (leeg)



Versie 28-06-2023
 Wethouder van Zeeland zegt toe schriftelijk 

erug te komen op de vraag rondom de regels 
die kleven aan e openbaarheid van de 
kasteeltuin

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder van Zeeland komt schriftelijk 
terug op de vraag van Politiek op Inhoud 
inzake de vormgeving van de kasteeltuin

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder van Zeeland komt schriftelijk 
terug op de vraag van het CDA inzake de 
toegankelijkheid van de kasteeltuin

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder Van Zeeland geeft een 
schriftelijke update over de stand van zaken 
rondom het creëren van het centrumplan van 
Milheeze

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)

 Wethouder Van Zeeland komt met een 
verduidelijking rondom de regels van het 
beperkende geurgevoelige object inzake “De 
Berken, Milheeze”.

(leeg) 21-6-2023 Open (leeg)


